
Bilag 1. Forsalg om nedtagning af navnetavler i opgange: 

 

Følgende emne bedes taget op til afstemning på den næste ordinære generalforsamling: 

 

Nedtagning af navnetavler i opgange 

Jeg foreslår, at vi nedtager tavlerne med navnene på opgangenes beboere. Tavlerne er sat op på et 

tidspunkt, hvor vi ikke havde postkasser, så et postbud, pakkebud mfl. måtte helt op til 3. sal for at kunne 

se, hvem der boede der 

Tavlerne bliver ikke opdateret, og PostNord, GLS og hvad de ellers hedder alle sammen, samt eventuelle 

besøgende, kigger ikke på postkasserne, når de søger nogen, de kigger på tavlerne i den tro, at der er styr 

på det. Men da det ikke altid er tilfældet risikerer folk, at de ikke får deres post og pakker. Postkasserne skal 

folk nok selv sørge for at opdatere 

Det vil alt andet lige også lette bestyrelsesmedlemmernes arbejde  

 

Mvh 
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